
REFERAT AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D. 8. JAN. 2025 KL. 19 

  

  

Valg af referent:   Lene 

  Ellen Marie (nov.), LENE (dec.), Lisbeth (jan.), Mogens (feb.), Sussi (mar.) og så forfra igen…                
   

  

Mødedeltagere: 

Ellen Marie, Lisbeth .Mogens. Jonas, Sussi, Ayman, Lene 

  

  

Punkter til drøftelse og beslutning: 

  

Henvendelser fra beboerne: 

Henvendelse angående manglende snerydning. Klag til Mike på driftscenteret hvis der er manglende 
snerydning, send evt. Et billede med. 

  

  

  

Optælling af køkkeninventar: 

Glas, skåle og gryder 

Venter til næste møde i februar. 

  

Opfølgning på opgaver: 

 Udarbejdelse af råderetskatalog: 

Møde med Susanne fra Lejrbo den 18-3 kl 16. 

  

  



Overvågning: 

Ny medarbejder tiltræder til februar. Det vil forhåbentlig frigive ressourcer til at prioritere projektet 
højere. Vi afventer at høre om det afgivne tilbud stadig er gældende. Er det steget i pris skal projektet 
muligvis i udbud. 

  

Begrønningsprojekt: 

Møde i fælleshuset den 13-1 kl 16 med Lejerbo 

  

  

Ny opvaskemaskine til fælleshuset: 

Vi skal selv finde en model. Vi skal have hjælp af en med forstand på hårde hvidevarer, så vi ikke 
køber for billigt. 

  

  

Markering på parkeringspladserne ved ladestandere: 

 Der skal brændes symboler på asfalten det er besluttet på afdelingsmødet, men det kan 
først ske, når der ikke er mere frost i jorden. 

Man vil selv lave 3 skilte der midlertidigt kan sættes op for at holde pladserne fri til 
opladningsbiler. Lisbeth printer og laminerer, Ayman og Mogens sætter det op. 

Vi skal hurtigst muligt afholde et møde og finde frem til ordlyden, der skal stå på skiltene. 
Derefter vil Claus tage det videre til Q-Park, som skal stå for den permanente skiltning. 

 

 

 

Infoskabene: 

Det ene infoskab i den nederste del af Ryhaven er kaput. Vi diskuterede om det skulle 
udskiftes med et nyt, eller om der kunne ske en omplacering af dem, vi allerede har. Da der 
hænger to infoskabe nærmest side om side oppe ved Madam Skrald, vil Mogens og Ayman 
erstatte det ødelagte med dét.  

 

 



Nyt fra udvalgene: 

  

Aktivitetsudvalget: 

Sedler sendt rundt postkasserne med program for 2025. 

  

  

Velkomstudvalget: 

Velkomstudvalget skal i starten af 2025 besøge 4 ny indflyttede beboere 

  

  

  

Eventuelt: 

Juletræerne skal fjernes.Bestyrelsen klarer lyskæderne, og driftscenteret skal fjerne træerne 

  

  

  

  

  

 


